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Randvere Kooli hoolekogu koosoleku 12.12.2022 protokoll    

kuupäev digiallkirjas 
 
 
Koosolekul osalejad:  
Karl Mänd (2. klasside esindaja, veebis) 
Aivar Ormus (6. klasside esindaja) 
Atso Matsalu (Viimsi Vallavolikogu esindaja) 
Priit Robas (kooli toetavate organisatsiooni esindaja, veebis) 
Marit Pilbas (4. klasside esindaja) 
Marju Mik (5. klasside esindaja, veebis) 
Piret Madrus (7. klasside esindaja, veebis) 
Maida Insler (7. klasside esindaja asendusliige, veebis) 
Kadri Ottoson (4. klasside esindaja asendusliige, veebis) 
Pirjo Salvet (1. klasside esindaja, veebis) 
Katre Plaan (eriklasside vanemate esindaja, veebis) 
Karoli Helia Kolk (eriklasside õpetajate esindaja, veebis) 
Merilin Kõre (tavaklasside õpetajate esindaja, veebis) 
Marju Aolaid (vallavalitsus, veebis) 
… 
Stanislav Nemeržitski (direktor) 
 
Päevakord: 

1. Hoolekogu esimehe valimine 

2. Hoolekogu aseesimehe valimine 

3. Ülevaade kooli juurdeehituse edenemisest 

4. Jooksvad küsimused 

 

1. Hoolekogu esimehe valimine 

Ettepanek senisele hoolekogu esimehele Karl Mänd’ile jätkata hoolekogu esimehena ka sel 
õppeaastal. Karl Mänd: olen nõus jätkama. Toimub hääletus. 

Hääletuse tulemused: ühehäälselt kõik poolt.  

Tulemus: Karl Mänd jätkab hoolekogu esimehena 2022/2023.õa 

2. Hoolekogu aseesimehe valimine 

Ettepanek vanematekogu eestvedajale Aivar Ormusele. Aivar Ormus: olen nõus aseesimehe 
rolliga. Toimub hääletus. 



 

Hääletuse tulemused: ühehäälselt kõik poolt.  

Tulemus: Aivar Ormus on valitud hoolekogu aseesimeheks 2022/2023.õa 

 

3. Ülevaade kooli juurdeehituse edenemisest. 

Sõna võtab Marju Aolaid: praeguse seisuga on ehitaja esitanud uueks tähtajaks märts 2023. 
Jälgime olukorda ning survestame ehitajat, et lubatud ajaks juurdeehitus valmis saaks. 
Karl Mänd: tuleb pingsalt jälgida ehitajat, et mingeid lisatingimusi või muid järeleandmisi 
ehitajale ei tehtaks, nemad peavad vastutama oma tegude ja lubaduste eest (sh vajadusel ka 
rahaliselt). 

 

4. Jooksvad küsimused – need, mis vanematekogu koosolekul 14.11.2022 said kirja. 

1. Söögivahetundide korraldus – kui lapsi tuleb juurde, mis siis saab? Kahe aastaga lisandub 6 

klassitäit õpilasi. 

Stanislav Nemeržitski (edaspidi SN): oleme olukorda arutanud, praeguse seisuga meil jagub 

nii mööblit kui ka ajaliselt saaksime korraldada. Üks võimalus on, et ühtlustame vahetunnid, 

teeme 3 pika asemel 2 ning selle vahetunni sees jaotame omakorda klasside kaupa, kes 

millal sööb. Võtame ühendust toitlustajaga (Baltic Restaurants), kas saaksime suuremat/ 

pikemat serveerimislauda. 

 

2. Klassiruumid – mis saab, kui lapsi tuleb juurde? 

SN: sama vastus, mis eelmisele: jälgime olukorda ning osaliselt on plaane juba tehtud. Nt 

juurdeehituse valmimise järel saame teha praegustes HEV klassides ümberehitusi suuremate 

klassiruumide moodustamiseks. HEV klassid, mis nn tavaklasside korpustes on – väiksema 

õpilaste arvuga klassikomplektid liiguvad väiksematesse ruumidesse ning suurematesse 

klassiruumidesse paigutame tavaklasse. Lisaks sellele ehitame 2023.a jooksul kinni 4 rõdu 

(nii nagu praegu on C korpuses) – see annab võimaluse rühmatunde (keeled, abiõpe jms, kus 

osaleb kuni 10-12 last) läbi viia. Samuti jätkub koostöö Viimsi Artiumiga, et ka edaspidi III 

kooliastme klassid seal mingitel päevadel nädalast oleksid. 

Küsimus hoolekogult: mis saab moodulmajast? Marju Aolaid: rendileping on kuni 09.2023, 

seejärel on plaan kaotada. Ettepanek: võib-olla oleks võimalus moodulmaja kasutada nt 

noortekeskuse jaoks mingil kujul? 

 

3. KIVA ruumi kasutamine – ettepanek hoolekogult: KIVA ruumil võiks olla info õpilaste jaoks, 

millal ja mis päevadel kasutada saab. SN: väga hea tähelepanek, jaanuari jooksul teostame 

ära. 

4. Pikemalt haige olnud õpetaja asendamine – hoolekogu ettepanek: pikalt haige õpetaja 

asendamine ja toetamine võiks detailsemalt lahti kirjutada ja õpetajatele tutvustada. 

SN: praegu lähtume jooksvalt olukorra tekkimisest; kui inimene on pikemalt ära, siis 

loomulikult otsime mitte ainult majast asendusi (sh ASÕP jms), aga see kõik võtab aega. 

Vaatame üle, kuidas kooli juhtkond saab olla toeks pikalt ära olevale õpetajale. 



 

 

5. Laatade tulu 50% kasutada heategevuse asemel kooli sisustuse ostmiseks – hoolekogu 

ettepanek: kasutada seda raha nt pinkide tegemiseks või lilleringide kujundamiseks. 

SN: väga hea ettepanek, võtame jaanuari jooksul arhitektilt visiooni – kuidas pingid meie 

kooli ümber (eeskätt katusealune) võiksid olla. Vastavalt arhitektiplaanile/ projektile saame 

tegutseda. Edaspidi heategevuslaada annetamine kooli arendustegevuseks on igati väärt 

mõte. 

 

6. Ennetavad tunnid ja parem kontroll e-sigarettide kohta. Kindlasti esineb juhtumeid ning 

tegelemegi nendega jooksvalt – sotsiaalpedagoog, klassijuhatajad, kooli juhtkond. Oleme 

tellinud loenguid, kindlasti planeerime neid kevadesse, vajadusel hirmutame 

noorsoopolitseiga. 

 

7. Koolivormi üks element pidulikel juhtudel. 

SN: väga hea ettepanek. Praegu töötame kodukorra täiendamisega, õpetajatega arutame 

ning varsti jõuab õppenõukokku. Üks punkt seal seotud riietusega. Jaanuari jooksul jagan 

vanematekoguga infot meie koolivormi tootja poolt – uuendatud veebipood ja täiendavad 

võimalused tellimiseks. 

 

8. Ujula küsimus – seoses sellega, et ujuda oma ujulas hetkel ei saa, kas võimalus Viimsit 

kasutada? 

SN: hetkel ootan vastust Viimsi ujulalt, kas ja millisel moel saaksime osaliselt meie lapsi 

ujuma saata. Hiljemalt 16.01.2023 saab vastuse. 

 

9. 7. klasside garderoobi mure. 

SN: tellime jaanuari jooksul riiuleid juurde praegusesse garderoobi. Järgmiste aastate vaates 

teeme kevadel ülevaadet, kuhu garderoobid tulevad ning maikuuks jagan vanematele infot. 

Suvel saame ehitada. 

 

10. Probleem 7. klasside inglise keelega – tasemerühmad (eriti temporühm). 

SN: täiesti arusaadav, otsime pingsalt igalt poolt. Hetke seisuga on meil 2 kandidaati, kellega 

peame kohtuma ning kaardistama, mida ja kas saavad meile pakkuda. Jaanuari jooksul 

saame vastuse – kindlasti seni korraldame oma jõuga eri gruppide tööd. 

 

11. Pikapäevarühma pikendamine kuni kella 15.30-ni. 

SN: arusaadav ja asjalik mure, üks võimalus on Randvere noortekeskusega siinkohal 

koostööd teha. Hiljemalt 01.09.2023 alustavad nad tööd meie majas – selleks ajaks olemas 

vajalik infrastruktuur, inimesed ja selge vahekord kooli-noorte vahel. Siis on võimalus, et 

pikapäeva asemel on lastel noortekeskuse tegevused. 

 

12. Lisaainena (valikainena) ühe võõrkeele lisamine. 

SN: igati ahvatlev mõte, kui suudame lahendada a) vajaliku grupisuuruse (ehk keelerühma 

avame siis, kui tahtjaid min 12-14) ja b) minimaalse koormusega õpetaja leidmine ja c) 7. 

klassis sisuliselt nullist alustamine – peavad olema selged ootused. Mõtleme sellele 

2023/2024.õa perspektiivis. 



 

 

13. Hindamisjuhend kooli kodulehel vana. 

SN: uuendame dokumente jaanuari jooksul, kui oleme saanud sisendit/ täiendusi 

õpetajatelt. Vaatame üle kõik dokumendid, mis vajavad värskendamist. 

 

14. Tavaklassi võetakse erivajadustega lapsi – miks minnakse seda teed? 

SN: Teema ühtemoodi valus ja oluline. Kinnitame, et oleme jätkuvalt munitsipaalkool, n-ö 

tavaline kool, kus on siiski suur rõhk kaasamisel ja kõikide laste integreerimisel 

õppeprotsessi. Mured, mis tekivad eri laste n-ö segunemisel, on arusaadavad – ning 

üheskoos tugimeeskonnaga igapäevaselt tegeleme sellega. 

Karl Mänd: on kiiduväärt, et Randvere Koolis on kõik lapsed koos ning maast madalast 

õpitakse, et maailmas ongi erinevad inimesed. 

SN: jaanuari jooksul valmis meil n-ö rahunemistuba, ning kui on valmis juurdeehitus, siis 

saame n-ö vana maja ressursse tõhusamalt kasutada rahustamistegevusteks. 

 

15. Digiõppepäeva ümbernimetamine koduõppepäevaks – mingit sisulist muutust ei ole 

toiminud. 

Palun päeva kohta rohkem infot ja aegsasti välja saata, koos selgituse ja põhjendusega, miks 

miskit tegevust tehakse. 

 

16. Vahetusjalatsite kontroll. 

SN: see oli ja on nende õpetajate ülesanne, kelle pesas lapsed ümber riietuvad. Juhime veel 

tähelepanu, ühtlasi palume meie admini abi jälgimisel. Kõik koolitöötajad on samuti olemas, 

juhul kui vaja mõne lapse tähelepanu sellele juhtida. 

 

17. 7. klasside mure distsipliiniga. 

SN: oleme teadlikud, arutanud seda ka 7. klasside vanemate koosolekul. Toetame õpetajaid, 

kelle tundides muresid on (mentori abi, direktori ja õppejuhi poolne tugi, vaatlus ja 

soovitused, tugimeeskond appi jms). 

 

18. Isiklike nutivahendite kasutamine tundide ajal 

SN: juhime õpetajate tähelepanu sellele, et koolis on võimalus kasutada kooli IT-vahendeid. 

Vahetundide ajal nutiseadmete kasutamist reguleerime senisest rohkem kodukorras 

(jaanuari lõpus jõuab see hoolekogule arvamuse avaldamiseks). 

 

19. Rahulolu-uuringu korraldamine sel kevadel 

SN: 2023.a kevadel kindlasti viime läbi vanemate ja õpilaste seas rahulolu-uuringu, mille 

tulemusi tutvustame vanematele. 

 

20. Kooli juhtkonna suhtlemine vanematega. 

SN: olen kriitikat omaks võtnud, edaspidi katsun ennast enam kontrollida ning hoiduda 

kommunikatsioonist, mis üht- või teistpidi kedagi riivata võib. Aitäh konstruktiivse tagasiside 

eest. 

 



 

21. Listide ülevaatamine – osades (nt vanematekogu) ei lähe info edasi. 

SN: palun jaanuaris meie IT-spetsialistil üle vaadata kõik listid. Praegusel hetkel peaks 

Hoolekogu meililist toimima 100%, muud (nt vanematekogu) peab üle kontrollima. 

 

 
 
 
 
Karl Mänd        Stanislav Nemeržitski  
 
Hoolekogu esimees       Protokollija 
/digiallkirjastatud/       /digiallkirjastatud/ 
 


